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Verslag Overlegvergadering | Cliëntenraad en Directie RSZ en OR 
 

Datum 20 februari 2024 
Tijd 13.00-14.00 uur, 14.00-16.00 uur met CR 
Locatie Bestuurskamer RSZ, Nieuwe Parklaan 58, Den Haag 
Voorzitter Wout Barentsen 
Genodigden Wout Barentsen (WB), Rachel Martijn (RM), Brecht van Beers (BB), Piet Emmer 

(PE), Saskia Tannemaat (ST), Ode Wolters (OW), Arnold Sandhaus (AS), Jan Jaap 
Schmitz (JS), Marlies Boesten (Bo) (notulen), Yolanda Winkelhuijzen (YW), Laura 
Soudijn (LS), Anna van Woerden (AW) 

Afwezig  
Genodigden  
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Opening, welkom en mededeling     
WB heet iedereen welkom. 

  
2 Verslag overlegvergadering 18-1-2024  
 Verslag vaststellen i.v.m. publicatie. 

Verslag is vastgesteld. Actielijst wordt doorgenomen en aangevuld. Zie onder dit verslag. 
  
3 Stand van zaken overname  
 -Bij HWW komt 5 dagen in de week een antroposofische arts. 

-In de periode dat Lievegoed het niet overneemt, krijgt De Linde 24x7 ondersteuning van 
Gericall. 
-College sanering: Nog geen reactie. 
-Verhuizingen lopen als gepland. 
-De CR vraagt of alles voor elkaar is met het regelen van de kamers en huiskamers.  
Lievegoed moet het voor De Linde regelen. Wie heeft de regie? José en Rachel. Philip is 
ziek. 
Cathy en Pascalle zijn vandaag kijken hoe het ervoor staat. 
-Stukken HWW 
Stukken HWW geven veel info, maar hoe is het nu in de praktijk? 
Op 15-2-24 was een onlineoverleg met JH. 
Vanuit dat overleg zijn vragen gesteld door de CR aan HWW. Vanochtend heeft de CR 
reactie gehad. Positief, maar we missen nog concreetheid. 
De CR gaat terug reageren dat we meer concreetheid willen zien. 
Hoe kan de CR blijven deelnemen aan projectgroep antroposofie als delegatie verwanten? 
Sfeer in de mailwisseling is nu wel goed. De CR wil het graag volgen. De secretaris heeft de 
CR uitgenodigd. De voorzitter van de CR gaat een afspraak maken. 
-Dit is de laatste vergadering. In mei/juni bezoek brengen aan Houtwijk als oud CR-leden. Om 
te kunnen zien hoe het is geworden. 
-Nachtzorg Houtwijk: Hoe wordt dat georganiseerd?  
De VV-afdelingen hebben nachtzorg in de roosters staan de komende 3 maanden. Daarna 
moeten HWW en LG samenwerken om dit op te lossen. 
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HWW heeft volgens RM het aanbod gedaan om medewerkers te detacheren. 
Er moet altijd nivo 4 aanwezig zijn in de nacht voor bv medicatie. Maar daarnaast een nivo 2 
voor de nacht verzorging. 
RM is in overleg met June. RM koppelt het terug als ze eruit zijn en laat het via Cathy aan de 
verwanten van de Linde weten. (Actie: RM). 
-Bij de Linde willen ze optrekken met de verwanten voor de inrichting. Medewerkers werken 
samen met verwanten. 
 
Evaluatie OR: 
De OR heeft alles afgerond. 
-Functieovergang naar HWW en Lievegoed is gedaan. Sommige functies zijn bij Lievegoed 
lager. Nivo 2 en pers begeleider zitten bij Lievegoed in schaal 40 en bij RSZ in schaal 45. 
Wordt opgelost met toeslag. Let wel op met inflatiecorrectie, doorgroeimogelijkheden en 
pensioenopbouw. Gwen blijft dat monitoren. (Actie: Gwen) 
Bij HWW is de indeling gelijk. 
-Medezeggenschap OR: Bij HWW wil er een medewerker in de OR bij HWW (i.p.v. 2). 
Bij Lievegoed willen er 2 in de OR van LG maar mag er maar 1. 
Bij HWW zijn in september 2024 verkiezingen ipv april. 
-Onboarding bijeenkomsten Lievegoed zijn geweest. 
-Vakantieplanning gaat goed. 
-Rooster afspraken is de vraag of dat allemaal mee kan. In ieder geval kan men 
doorroosteren t/m mei 2024. 
-In januari heeft de OR een afspraak met Roland gehad over het implementatieplan. 
-Complimenten aan Yolanda en Anne voor hun inzet. 
 
Evaluatie CR 
-CR heeft contact gehad met CR LG en CR HWW. CR Houtwijk is 1 persoon. CR moet lokaal 
in gesprek op Houtwijk. Nu gaat WB eerst in gesprek met de bestuurssecretaris van HWW. 
-De CR-leden willen mee naar LG. BB, JS, ST  en PE willen door maar niet allemaal in de 
centrale CR van LG. 
-OW wil ook mee in de medezeggenschap naar HWW. Nog afstemmen met AS. 
-Gedeelde CR voor HWW en LG vond HWW niet wenselijk omdat je met 2 besturen werkt. 
-Aandachtspunt is de Brug/ de Parel. Omdat van de Brug geen verwanten in de CR zitten. 
-Er komt nog een tweede verhuizing. Dus de medezeggenschap is nog niet klaar. 
- June is aanspreekpunt voor de medezeggenschap. 

  
4 Bespreekpunten    OR en CR                                                           
 -Jaarverslag RSZ  

RM geeft toelichting. Kwaliteitsjaarverslag: Bestaat uit evaluatie van het jaar. En de MIC en 
Wzd. Het is samen met Annette Strengholt, Herman Schim van der Loeff, Rachel Martijn en 
Marlies Boesten opgesteld. 
 
Vanuit de OR geen vragen. 
Vanuit de CR geen vragen. 
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Stukken HWW (KPMG en 2 documenten)  
-KPMG heeft OR met Roland besproken.  
In de doelstellingen/ indicatoren wordt geen antroposofie genoemd. Alleen dat 40% 
antroposofisch geschoold moet zijn van heel Houtwijk. Dat is weinig concreet t.a.v. de 
antroposofie. Je krijgt er zo geen grip op.  
 
KPMG-project is afgerond.  
 

 Evaluatie OR en CR 
-Niemand gaat door in de OR, maar er hebben zich wel nieuwe mensen opgegeven. 
-Leerpunt vanuit de OR: 
Inspirerend en veel geleerd en compromissen sluiten. 
Binnen de OR de goede en slechte kanten leren kennen. 
Contact met achterban, verwanten. Het was zwaar. Vooraf facilitair en overhead. 
Het aantal bewoners van Somatiek is snel teruggelopen. 
Veel geleerd, maar ook zwaar. 
De samenwerking met RM was prettig. 
 
-Leerpunt vanuit de CR: 
Het traject heeft lang geduurd. 
CR moest zich bij de rechtbank verdedigen. Dat was pijnlijk.  
Nu is er wel meer begrip gekomen voor elkaar en het proces. 
De sturing op financiën en niet op wat goed is voor de cliëntzorg, is ook als pijnlijk ervaren. 
Blij met inbreng van WB en LS. 
 
Communicatie richting verwanten terwijl je veel vertrouwelijke info had en moest zeggen dat 
je niet veel kon zeggen. De onrust nam daardoor af. Ouders krijgen meer vertrouwen. 
Luisteren en begrijpen. Hoor en wederhoor was in dit proces lastig. 
Blij dat er weer gebouwd gaat worden. 
 
-Vanaf de zomer zijn OR en CR gaan samen werken. Dat was prettig. 
De CR is ook versterkt. WB heeft daar veel in ondersteund.  
Was zoeken om bij elkaar te komen. Niet bij de eerste tegenslag opgeven. Geloven in wat je 
doet. 
 
-RM heeft veel gehoord dat het anders moest. LG en HWW vindt ook wat. Bestuur vindt ook 
wat. Hoe breng je alles samen? 
RM is voorzichtig en zegt pas iets als het zeker is. 
December was niet fijn om mensen te zien vertrekken.  
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Rondvraag en sluiting      

 WB: Dit was het laatste overleg. Laten we elkaar vooral vinden en elkaar opzoeken waar dit 
gewenst en nodig is. 
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